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Termín jednání: ÚTERÝ 5. 11. 2024 

Místo jednání:  Retro Cafe Jihlava, Znojemská 58  

Začátek jednání: 16:00, předpokládaný konec jednání 19:00 

 

Přítomni: Michal Pazderník, Lukáš Dolejš,  Lucie Predajňová, Štěpán Vyskočil 

Omluveni:   Kamil Vraspír, Tomáš Rosecký 

Sekretáři:   Jiří Matyáš, Petra Dufková 

 
 

   bod vede 

1) Úvod a schválení programu jednání            Pazderník 
2) Jmenování ověřovatele zápisu                     Pazderník 
3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů   Pazderník 
4) Zpráva o čerpání rozpočtu 2024     Matyáš, Dufková 
5) Regionální rozvojové plány a projekty    Matyáš, Dufková 
6) Setkání oddílů s VV       členové VV  
7) Školské soutěže       koordinátoři soutěží  
8) Informace z jednotlivých komisí, doplnění komisí o další členy předsedové komisí 

LK; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK 

9) KCTM Vysočina a Jižní Čechy     Dolejš, Pazderník 
10) Informace z  CE VV, připomínkování materiálů   Dolejš 
11) Ostatní  
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Michal Pazderník, hejtman Kraje Vysočina, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy. 

VV schválil předložený program jednání.   

 

Michal Pazderník navrhl a jmenoval Štěpána Vyskočila ověřovatelem zápisu. 

VV vzal toto na vědomí. 

 

Michal Pazderník společně s Jiřím Matyášem podrobně prošel Zápis z říjnového jednání a 

proběhla kontrola plnění zadaných úkolů, které byly spolněny. 

 

Členům byl předložen písemný materiál – podrobné  čerpání rozpočtu za 1–11/2024.  

Nad jednotlivými částkami rozpočtu byla vedena diskuse. RVV bere na vědomí potřebu nákupu 

monitoru pro manažera regionu. 

 

Jiří Matyáš přítomné informoval o odevzdání jednotlivých rozvojových plánů a projektů. Proběhla 

široká diskuse vyhlášených projektech v rámci kterých Jiří Matyáš informoval 

o mimoregionálních stážích PP3, dále se diskutovslo o rozvojovém regionálním plánu v rámci 

kterého proběhne jednání na jihočeské ČUS. Jiří Matyáš také přítomné informoval o proběhlém 

jednání v Humpolci. 

Dále VV opět projednal, doplnil a uzavřel vyjádření ke stížnosti oddílu Spartk Pelhřimov ohledně 

hracích časů u soutěží 3+1 

 

Úkol 11/2024 1: Poslat oficiální vyjádření RVV na stížnost oddílu Spartak Pelhřimov ohledně 

hracích časů u soutěží 3+1. 

Zodpovídá: Jiří Matyáš 

Termín: 22. 11. 2024 

 

Prtoběhla diskuse ohledně připravovaného setkání VV s oddíly Ragionu. Jiří Matyáš připravil 

pracovní dokument s jednotlivými posbíranými náměty od oddílů a Michal Pazderník přednesl 

podrobné náměty za LK k tomuto setkání. 
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Lukáš Dolejš spolu s Lucií Predajňovou informovali o připravovaných turnajích jednotlivých 

soutěží v Jižních Čechách - Čeps cup – 8 turnajů a Subterra cup – 15 turnajů.  

 

Michal Pazderník informoval VV o již rozběhlých soutěžích na Vysočině, které byly zahájeny již 

4. 11. 2024 a poslední turnaj okresního kola se bude konat 17. 12. 2024 - Čeps cup – 11 turnajů 

a Subterra cup – 15 turnajů. 

 

VV diskutoval o nedodání odměn pro soutěže Čeps-cupu, tyto odměny (po dodání z centrály) 

budou do jednotlivých škol doručeny. 

 

LK – VV byla předložena písemná zpráva o činnosti a Michal Pazderník spolu s Petrou Dufkovou 

pohovořili o připravovaném listopadovém setkání oddílů s VV.  

                                     

KRD – Jiří Matyáš informoval o průběhu nominací, zveřejnění prvního newsletteru, vyhodnocení 

prvního online setkání rozhodčích, počtu vyškolených rozhodčích, plánovaném školení nováčků 

v oblasti Písek-Strakonice a naplánovaných vzdělávacích seminářích, které budou školit 

4 školitelé. Štěpán Vyskočil informoval o stížnostech na rozhodčí, které byly doručeny sekretáři 

KRD. Účastníci jednání diskutovali stávající nastavení.   

 

KMM – Lucie Predajňová informovala o přípravách na setkání oddílů s VV. 

 

KRR – Lukáš Dolejš informoval o připravované schůzce komise a přednesl VV návrh na nového 

člena KRR – Jakub Horský, kterého zároveň představil. VV hlasoval o jeho přojetí za člena 

KRR. 

 

HLASOVÁNÍ 

PRO  4  PROTI  0  ZDRŽEL SE  0 

 

Jakub Horský byl schválen za člena KRR. 

 

Úkol 11/2024 2: Vložit nového člena KRR Jakuba Horského na web na stránku komise. 

Zodpovídá: Jiří Matyáš 

Termín: 22. 11. 2024 

 

 

KPS – Kamil Vraspír nebyl na jednání přítomen  
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KŽF – Petra Dufková informovala o připravovaném jednání KŽF, která proběhne 14. 11. 2024 

 

DK –  Petra Dufková informovala o naplánovaném jednání 14. 11. 2024 

 

 

Jižní Čechy – Lukáš Dolejš informoval o domluvách s realizačními týmy a zahájení tréninkového 

procesu od ledna 2025. 

 

Vysočina – Michal Pazderník pozitivně zhodnotli reprezentační regionální akci - soustředění 

výběrů, která proběhla v Třebíči 27. 10. 2024. Během akce proběhla setkání s oddíly a s rodiči 

hráčů a hráček. Mezi přítomnými se diskutovalo o připravovaných akcích, které proběhnou během 

listopadu a prosince.  

 

Úkol 11/2024 3: Zjistit, jestli je možné z krajské dotace pořídit oblečení pro trenéry. 

Zodpovídá: Petra Dufková 

Termín: 07. 11. 2024 

 

 

Lukáš Dolejš podrobně informoval o proběhlém jednání VV, kde byla projednávána tato témata: 

schůzka o prioritních sportech, NSA – vyhlášení nové podpory, EFT Karlovy Vary, Florbal ID, MS 

2025, Rozpočty, hodnocení setkání oddílů PP3, zaměstnanecké změny atd. 

 

Jiří Matyáš prezentoval dokumenty CE VV k připomínkování: KVM – Přehled trenérských 

programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje (včetně návrhu vypsání na 

další období); KRO – Předpis stanovující zásady spolupráce orgánů; KS – Počet účastníků CE 

ligových soutěží 2026-2027 a KS – Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2025-

2026, RVV nemá připomínky. 

 

 

K tomuto bodu nebyly dodány žádné materiály a členové RVV neměli další body k projednání. 

Jednání ukončeno v 19:00. Další jednání proběhne 3. 12. 2024 ONLINE přes MS Teams. 

 

Zapsala: Petra Dufková  

Ověřil: Štěpán Vyskočil, jmenovaný ověřovatel 

 


